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DE VOORZITTER AAN HET WOORD
Het seizoen 2022-2023 zit erop. We kunnen terugkijken 
op een goed voetbaljaar. Waar vorig seizoen vrouwen 1, 
mannen 1 en 2 promoveerden, was voor dit seizoen de 
vraag of we ons konden handhaven. Met name voor het 
1e  mannenteam was dit door de verzwaarde promo-
tie-degradatieregeling een flinke uitdaging. Maar door 
een goede reeks in de tweede helft van het seizoen is 
dit gelukt. Ook waren er een aantal kampioenschappen 
te vieren, o.a. het 5e , vrouwen 2 en JO17-1 waren de 
beste in hun klasse. Alle spelers en trainers gefelici-
teerd met het behaalde resultaat!

Ook op voetbaltechnisch gebied zijn er volop ontwik-
kelingen geweest. Onder leiding van Harco Evers is er 
een technisch beleidsplan voor de komende vijf jaar 
opgesteld. Veel mensen binnen onze club met verstand 
van voetbal hebben hierover meegedacht en in de juni 
vergadering heeft het bestuur het technisch beleidsplan 
formeel vastgesteld. In het technisch beleidsplan staan 
afspraken over hoe we over de hele linie het voetbal 
vorm willen geven en hoe we ervoor zorgen dat we het 
totale voetbal naar een hoger niveau brengen. 

Belangrijk onderdeel van het technisch beleidsplan 
is ook een organogram van de verschillende  functies 
die nodig zijn om het beleid uit te voeren. Denk aan 
de invulling van de technische commissie (TC) met 
verschillende functies zoals hoofd TC jeugd, hoofd TC 
senioren en hoofd TC vrouwen. Op dit moment is een 
groot deel van de functies ingevuld. Het is mooi om te 
zien dat veel mensen hier samen de schouders onder 
willen zetten. Zodra het hele schema ingevuld is zal het 
samen met het technisch beleidsplan ook te vinden zijn 
op onze site.

En dan is er nog een groot project dat binnenkort zijn 
uitvoering krijgt. Als u na de zomer weer de kantine 
binnenkomt zult u een totaal vernieuwd interieur 
aantreffen. De voorbereidingen hiervoor zijn al in volle 
gang. En in het kader van: “het moet eerst slechter 
worden, voor het beter wordt”, is de kantine de 
afgelopen maanden al aardig gestript. Op maandag 19 
juni starten de verdere werkzaamheden met o.a. het 
slopen van de bar, verwijderen van de vloerbedekking, 
en veranderen van de ingang waarna er met de opbouw 

De Zweef & TenCate Grass: samen kunstgras ontwikkelen

Continue de speeleigenschappen van kunstgras verbeteren; dat is waar we bij TenCate Grass 
op dagelijkse basis aan werken. 

Ook in onze samenwerking met de Zweef hechten we veel waarde aan spelersfeedback. Hier-
mee kunnen we de bespeelbaarheid van kunstgras verder verbeteren, terwijl we  
tegelijkertijd kunstgras als product optimaal willen verduurzamen. Om oneindig te kunnen 
spelen en sporten, moeten we kunstgras ontwikkelen dat goed te recyclen is en dat gebruik 
maakt van slijtvaste materialen.

Echter zullen we nooit de bespeelbaarheid uit het oog verliezen. Heb jij feedback over de 
velden bij de Zweef of heb je ideeën over waar toekomstige velden aan moeten voldoen? 
Laat het ons weten via info@tencategrass.com. 

We wensen alle voetballiefhebbers van De Zweef wederom een prachtig voetbalseizoen!

gestart wordt. Mede dankzij de inzet van velen zal 
het een prachtig resultaat worden. In september zal 
er een feestelijke opening plaatsvinden die we gaan 
combineren met een bedankje voor alle vrijwilligers die 
wat doen bij onze club.

Als ik vooruitkijk naar het nieuwe seizoen dan lijkt het 
erop dat we met name bij de jeugd flink groeien en 
steeds meer jeugdteams krijgen. Een mooie ontwikke-
ling die echter ook een keerzijde heeft. Met name op de 
zaterdag zitten de kleedkamers tjokvol. Een oplossing 
is niet eenvoudig voorhanden. Er wordt wel nagedacht 
over de vraag hoe we de druk op de kleedruimtes 
kunnen verminderen. Dit zou b.v. kunnen door met een 
aantal teams de wedstrijden op vrijdagavond te gaan 
spelen. Als dit aan de orde komt zullen we hierover 
tijdig communiceren.

Tenslotte wil ik, namens het bestuur, iedereen bedan-
ken voor zijn of haar inzet in het afgelopen seizoen. Als 
bestuur zijn we tevreden maar ook trots op hoe vele 
mensen zich belangeloos inzetten voor onze club. Met 
elkaar zorgen we ervoor dat we die leuke vereniging 
zijn waar iedereen welkom is en waar iedereen graag 
komt. We hopen ook volgend seizoen weer een beroep 
op iedereen te kunnen doen. Rest mij iedereen een 
goede zomer toe te wensen!

Met sportieve groet
Richard Benneker



GOAL!Magazine - 6

“STEEDS MEER SPELERS NODIG 
OM ÉÉN TEAM TE KUNNEN LATEN 
VOETBALLEN”

Henk is binnen De Zweef geen onbekende. Ooit speel-
de hij in het tiende elftal. Daarna trainde hij het derde 
elftal en (na omzwervingen bij andere verenigingen) het 
twidde. Voetballend zocht hij zijn heil bij de veteranen 
en speelde daar tot knieblessures een einde maakten 
aan zijn actieve voetballoopbaan. 

Meer overleg is goed voor competitieverloop
Binnen de vereniging is de seniorencommissie geen 
groep die flink aan de weg timmert. Waarschijnlijk zijn 
er zat leden die er nog nooit van hebben gehoord. Het 
“voor vol worden aangezien” is wel een puntje. Niet 
voor de leden van die commissie zelf, maar voor een 
goed en sportief verloop van de competitie.

Tijdige contacten met de technische commissie en 
bestuur zijn verbeterpunten wat betreft de scheidende 
voorzitter. “Wat meer aandacht daarvoor zou het alle-
maal wat soepeler maken.” Vooral wat betreft de over-
gang van junioren naar senioren. “Jongens en meiden 
op dat punt van hun sportcarrière, staan vaak voor de 
keuze ‘ga ik verder of stop ik’ en bij ‘verder gaan’ speelt 
een grote rol in welk team; met welke andere spelers. 
Technische commissie en seniorencommissie spelen 
daarbij een belangrijke rol.”

“Er wordt steeds makkelijker afgezegd”
In die negen jaren is er best wel wat veranderd. De 
houding van spelers ten opzichte van het voetballen was 
al anders en dat heeft zich nog verder uitgebreid. “Je 
hebt tegenwoordig meer dan 20 spelers nodig voor een 

Na negen jaar vindt Henk Grondhuis het welletjes. Hij 
stopt als voorzitter van de seniorencommissie. “Niet 
dat ik het zat was. Mijn belangrijkste reden was dat 
ik van de huidige groep seniorenvoetballers nauwe-
lijks nog mensen ken. “Terwijl”, zo voegt hij toe, “wel 
van ons gevraagd wordt elk jaar te bepalen hoeveel 
niet-selectieteams er zijn en wie in welk team speelt. 
Daar komt nog bij dat ik vorig jaar 70 ben geworden. 
Ik vond het wel genoeg.”

team. Anders krijg je in de loop van 
de competitie problemen. Die raakt 
geblesseerd, die gaat op vakantie; 
die moet studeren; die heeft een 
feest. Enz. enz. Er wordt steeds 
makkelijker afgezegd.”  

Dat geldt overigens niet alleen bij 
jongere spelers; ook bij de vetera-
nen gebeurt dat. Henk vraagt zich 
af of er in het komende seizoen 
b.v. nog wel twee veteranenteams 
zijn. “Zelfs met 14-15 man voor een 
team, zijn er spelers te kort.”

Henk heeft zich goed voorbereid 
op het gesprek. Zittend aan de 
keukentafel van hun Dunant-ap-
partement aan de Grotestraat 
komt al snel een notitieboekje op 
tafel waarin hij voor zichzelf een 
overzichtje heeft gemaakt van zijn 
bijdrage aan de seniorencommis-
sie.

Stormachtige
ontwikkeling

zaterdagvoetbal
belangrijkste
gebeurtenis

“Die lag in 2014 zo’n beetje op z’n 
gat. Ik was toen net bij huis, net 
zoals Gerard te Kiefte en Harry 
Hoonhorst. Ben met hen in gesprek 
gegaan en gezegd: zullen we dat 
oppakken? Toen even later ook 
Gerrit ten Dam bereid bleek mee 
te doen, was de commissie met 
wedstrijdsecretaris Hans Knobben 
compleet. Ik heb daarna een soort 
indeling van de werkzaamheden 
gemaakt, die goed bleek te wer-
ken.”

Vertrekkend voorzitter Henk Grondhuis van de seniorencommissie:
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“Waarom ik dat deed? Bij de club zijn altijd vrijwilligers 
nodig en als iedereen ‘nee’ zegt, krijg je nooit wat voor 
elkaar. In mijn functie ging best wat tijd zitten. Kon ook 
veel thuis doen; dat scheelt. Vooral sinds dat alles digi-
taal werd, bleef er niet veel te vergaderen over.“ 

In de jaren als lid van de seniorencommissie was Henk 
de man die zorgde voor teamoverzichten met namen, 
adressen, telefoonnummers en bondsnummers van 
spelers. Verder maakte hij wekelijks een lijst voor 
achter de bar met daarop welke team waar en wanneer 
speelt, wie de scheidsrechter is, hoe laat de thee klaar 
moet staan. 

Balletje gehakt voor de scheidsrechter
Van hem kwam ook het idee om (“gezien bij DES”) elke 
scheidsrechter na afloop van de wedstrijd een broodje 
bal aan te bieden. Later werd dat veranderd in een extra 
munt, zodat de man/vrouw zelf kon bepalen of  het 
gehakt werd. 

Het meest enerverende wat hij in die negen jaar heeft 
meegemaakt is de groei van het zaterdagvoetbal. In 
2007 bleek uit een onderzoek dat er op dat moment bij 
zoveel mensen interesse was om op zaterdag te gaan 
voetballen, dat er drie teams gevormd konden worden. 
Toch duurde het nog tot 2014 eer dat voorzichtig gestal-
te kreeg.

“Jan Nijenkamp kwam met de vraag of er een zaterdag-
team kon komen. Wij hebben die vraag gehonoreerd. 
Logisch, want het alternatief was dat veel jeugdspelers 
de overstap naar een zaterdagvereniging zouden ma-
ken. Nou en kijk nu eens wat ervan is gekomen.” 

Zondagvoetbal loopt op z’n laatste benen
In Henks ogen loopt het zondagvoetbal op de laatste 
benen. Zondag 3 is opgeheven en vanaf het seizoen 
2023-2024 is er nog maar één seniorenteam 11 tegen 
11 en misschien maar één veteranenteam 7 tegen 7. 
Plus wellicht een trainingsteam. “Het personeelsge-
brek op zondag blijkt nauwelijks op te lossen. Er zijn 
geen mensen meer die dan willen spelen. Sterker nog: 
er is geen speler van de zaterdag die bereid is heel af 
en toe in te vallen op zondag.”

Henk is blij dat er een goede opvolger is gekomen in de 
persoon van Emiel Dikkers. “We hadden al veel contact 
met hem omdat hij zich had aangeboden om hand- en 
spandiensten te verrichten. Na een beetje wikken en 
wegen heeft hij ja gezegd.” Henk hoeft zich niet onge-
rust te maken dat er met zo’n opvolger een gat valt in 
de commissie.   

Waarom wilde je zo graag in de 
GOAL?
Het leek me leuk om geïnterviewd 
te worden. Papa heeft ook in de 
GOAL gestaan. Ik lees deze rubriek 
elke keer en vroeg me af hoe het 
zou zijn om er zelf in te staan. 

Waar zit je op school?
Ik zit in groep 8 van de Rietslenke.

Met wie woon je?
Met papa Marcel en mama Jolan-
da.

Wie zijn je beste vrienden?
Saar, Sam, Kuna en Sophie.

Hoe ben je bij de voetbal geko-
men?
Mijn hele familie is daar. Ik was 
altijd met papa in de tuin aan het 
passen en zo en toen ik oud genoeg 
was, ging ik erop.

Heb je een vaste positie in het 
veld?
Ik speel rechtsachter. Kan goed 
ballen afpakken; ik ben niet bang. 
Ik moet wel wat rustiger blijven als 
ik aan de bal ben.

Wat vind je leuk aan De Zweef?
Voetballen in een team. De activi-
teiten. Het is een leuke club.

Heb je een voetbaldroom?
Als ik mag dromen, zou ik wel 
bij Barcelona en de Leeuwinnen 
willen. Als ik normaal denk, wil ik 
graag in vrouwen 1 komen.

Wat zijn je hobby’s?
Voetbal bij De Zweef of in de tuin en 
afspreken met vriendinnen.

Welke superpower zou je willen 
hebben? 
Onzichtbaar zijn. Dan ziet niemand 
je lopen in het veld. 

Wanneer heb je voor het laatst 
heel hard gelachen en waarover?
Weet ik niet precies. Ik lach heel 
vaak en veel. 

Wie of wat zou je voor één dag in 
je leven willen zijn?
Lieke Martens of als ik een jongen 
was, Messi.

Heb je een huisdier?
Nee. Ik wil wel graag een hond 
of een konijn. Een hond is onbe-
spreekbaar, maar ik mag ook geen 
konijn. Dan moet papa elke zater-
dag het vieze hok schoonmaken en 
dat wil hij niet.

Wat vind je echt niet leuk?
Als ik ’s avonds op de bank zit en ik 
wil een koekje of zo en ik moet het 
zelf pakken.

Waar ben je heel erg goed in?
Voetballen. Ik kan goed druk zetten 
(voor niet voetballers: de bal afpak-
ken). 

Waar word je blij van?
Vorig jaar zijn we kampioen gewor-
den. Toen was ik heel blij. Ik word 
ook blij van feestjes.

37 VRAGEN AAN...
CRIS SIERO, 11 JAAR (JO11-2)
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Steun jouw 
club en scoor
bij tuin & zo

Zoveel smaken, zoveel tuinen. Ook jouw tuin kun je op honderden manieren inrichten. Tuin & Zo 
maakt je wegwijs in alle opties die er zijn. Met meer dan 10.000 verschillende artikelen, waarvan 

een groot deel te zien is in onze showtuin, geven wij een breed beeld van de mogelijkheden. 

Doe inspiratie op en laat je adviseren door onze medewerkers.

Koop nu je producten bij tuin & zo en steun jouw club. 
Tuin & zo stort 5% van het aankoopbedrag terug!

5%
gaat naar 

je club

Maak gebruik van onze bezorgservice of leen
gratis een aanhanger voor je bestelling!

Onze openingstijden

Ma
Di
Wo
Do
Vr
Za

08.00 - 17.00 uur
08.00 - 17.00 uur
08.00 - 17.00 uur
08.00 - 17.00 uur
08.00 - 17.00 uur
09.00 - 12.30 uur

06 57 83 27 27
info@tuinenzonijverdal.nl

www.tuinenzonijverdal.nl

Nicolaus Ottostraat 2
7442 DV Nijverdal

•  Beton tegels

•  Keramische tegels

•  Gebakken bestrating

•  Muurelementen

•  Kunstgras

•  Buitenverlichting

Onze producten Vind alles voor de aanleg van
jouw tuin bij tuin & zo

Waar zou je graag naar toe gaan op vakantie?
Barcelona. Dat is een leuke stad.

Wat is je belangrijkste bezit?
Mijn telefoon. Ik kan wel zonder, maar niet lang (!!).

Wat vind je het leukst aan jezelf?
Alles eigenlijk.

Ben je verliefd?
Nee (!!)

Wat doe je met het geld als je de Postcodeloterij wint?
Naar Barcelona, van alles kopen en met de familie weg.

Wie is de liefste van de hele wereld?
Papa en mama.

Van welke muziek word je vrolijk?
Nederlandstalig (!!). Ik hou ook van Coldplay.

Waar zou je het allerliefste wonen?
Gewoon; hier in Nijverdal.

Waarvoor kan men jou ’s nachts wakker maken?
Sushi (!!); ik hou van die met een garnaal aan de ach-
terkant en komkommer.

Welk klusje vind je vreselijk om te doen?
De vaatwasser uitpakken, maar vooral mijn tas uitpak-
ken. 

Wat is je favoriete spel?
Beverbende. Ter informatie: In Beverbende gaan tactiek 
en geheugen hand in hand. Je hebt 4 kaarten met 
strafpunten gedekt voor je liggen, maar je mag er maar 
twee bekijken. Als je aan de beurt bent, trek je een 
kaart en doe je daar een actie mee. Zo kun je de kaart 
tegen één van je gedekte kaarten ruilen of zelfs invloed 
uitoefenen op de kaarten van de andere spelers. Als jij 
de minste strafpunten hebt, win je de ronde (met dank 
aan bol.com). 

Wat is de favoriete dag van het jaar?
De 11e van de 11e (!!) en mijn verjaardag. 

Wat vind je doodeng?
Spookhuizen.

Wat zou je het meeste missen als het er niet meer 
was?
De Zweef.

Wat eet je het liefst?
Sushi of stamppot wortel/ui. 

Naar welke tijd zou je gaan in een tijdmachine?
Naar de tijd dat papa en mama klein waren. Zonder 
telefoon en heel veel buiten spelen. Bijvoorbeeld pijltjes 
schieten met een buis. 

Wat is het leukste dat je ooit hebt gedaan?
Kampioen worden en naar de wedstrijd van de Leeu-
winnen tegen Oostenrijk. Dat was bij FC Twente. Ze 
wonnen met 8-0, maar het was best wel spannend. 

Hoe belangrijk is internet voor jou?
Best wel, want dan kan ik appen en bellen met vrien-
dinnen. 

Wat is je favoriete serie, film of tv-programma?
Wie is de mol en op You Tube voetbalfilmpjes, zoals 
Touzani. 

Lees je wel eens een boek? Welke het laatst?
Ja hoor. Ik lees nu Hotel Flamingo over een dierenhotel. 
Heb ik zelf gekocht.

Hoe ziet je leven er over tien jaar uit?
Dan voetbal ik in vrouwen 1 bij De Zweef en ben ik net 
zo gelukkig als nu.
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FLINKE ADERLATING VROUWEN 1

Met het (definitieve) vertrek van zes spelers 
is er sprake van een flinke aderlating bij 
Vrouwen 1. Romy van den Heuvel, Melanie 
Paarhuis, Melanie Kok, Linsey van Gelre, 
Mijke Voskus en  Sharon Versmissen 
hebben het team (definitief) verlaten. 
Ervaren krachten die mede hebben gezorgd 
voor de successen in de afgelopen jaren. 
In deze GOAL aandacht voor het vertrek 
van deze vrouwen, dat wellicht een van de 
aanleidingen is geweest om te gaan kijken 
naar een samenwerking met DES. 

Hoe lang ben je al bij De Zweef?
Vanaf mijn zevende.

Hoe ziet je voetbalcarrière eruit vanaf dat je kind was?
Tot m’n elfde heb ik gevoetbald bij De Zweef. Altijd in 
jongensteams. Daarna ging ik naar de jeugdopleiding 
van FC Twente vrouwen, Ik maakte mijn debuut bij vrou-
wen 1 van FC Twente en zat op de bank bij de champi-
onsleaguewedstrijd tegen FC Barcelona. Tot seizoen 
2016/2017 heb ik bij FC Twente gevoetbald. Daarna ben 
ik gestopt door een blessure aan m’n teen en omdat 
ik voor mijn maatschappelijke carrière wilde gaan. 
Seizoen 2017/2018 ben ik teruggegaan naar De Zweef 
en kwam ik in Vrouwen 1. O ja, van mijn tiende tot mijn 
zestiende heb ik in KNVB-teams gespeeld. 

Hoe lang heb je gespeeld in Vr1?
Zes jaar.

Ga je nog andere functies bij De Zweef vervullen?
Nee.

Is er veel veranderd bij De Zweef wat betreft vrouwen-
voetbal? Zo ja, wat naar jouw mening?
Ja, er is meer aandacht voor het vrouwenvoetbal en er 
wordt veel meer naar omgekeken. Dit vind ik mooi om 
te zien. 

Als je een dochter zou hebben, zou je die stimuleren te 
gaan voetballen?
Absoluut, maar wanneer mijn dochter later een andere 
sport zou willen doen zal ik dit ook stimuleren. Het gaat 
erom dat zij gelukkig is. 

Ga je na het stoppen in een zwart gat vallen? Jullie 
hadden volgens mij een hechte vriendengroep?
Ik ga niet in een zwart gat vallen; ik heb fijne vrienden 
om me heen en ga zeker nog wedstrijden kijken en 
feestjes meepakken bij De Zweef.

Waarom stop je ermee?
Mijn plezier in het voetballen is minder geworden en ik 
wil graag andere leuke dingen doen op de doordeweek-
se avonden. 

Wat waren je hoogtepunten wat betreft De Zweef?
Het kampioenschap van afgelopen jaar, hoewel ik hier 
niet veel aan heb bijgedragen vanwege een zware knie-
blessure. 

Wat is je mooiste herinnering?
De drie goals tegen GVVV in het afgelopen seizoen.

Wat is je treffendste herinnering?
De teamweekenden met het elftal. 

Wat ga je hierna doen (voetballend)?
Ik stop met voetballen en wil graag gaan kickboksen en 
het hardlopen weer oppakken. 

MELANIE KOK (24)
“Plezier 

in voetbal 
is minder 

geworden”
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Sinds wanneer voetbal je bij De Zweef?
Wij verhuisden toen ik drie jaar was naar Nijverdal. 
Omdat we aan de Duivecatelaan woonden, was de stap 
naar DES al snel gemaakt. Tot en met B1 heb ik daar 
met jongens gevoetbald. Op 13-, 14- en 15-jarige leef-
tijd kwam ik uit in selectieteams van de KNVB. Ik ben 
toen gescout door Be Quick in Zwolle. Be Quick voet-
balde hoofdklasse; de hoogste klasse die er toen was 
en zag heel wat meiden vertrekken naar FC Twente of 
Heerenveen. Ze zochten jonge aanwas.

Tijdens de sportopleiding heb ik een TC-III cursus 
gevolgd. Hiervoor moest ik praktijkuren maken. Dit heb 
ik bij de jeugd van Rigtersbleek en bij Vrouwen 1 van De 
Zweef gedaan. Ik ben hier destijds via Robert Heuver 
(vader van aanvoerster Fabiënne), toen trainer van 
Vrouwen 1, bij gekomen. Naast mijn studie werkte ik 
vaak in de ploeg van Robert bij de Ola. Ik voetbalde zelf 
toen nog in Zwolle. 

Aan het einde van mijn studie ben ik gestopt bij Be 
Quick ‘28 omdat ik eigenlijk wilde gaan werken en niet 
vast wilde zitten aan de drie trainingsdagen en zater-
dags de wedstrijden. Ik heb altijd gezegd dat als ik zou 
stoppen, dat ik alleen bij De Zweef wilde voetballen. 
Sinds 2012 ben ik lid van De Zweef.  

Wat ga je hierna doen (voetballend)?
Ik weet niet of ik het actief voetballen helemaal los kan 
laten. Daarom hoop ik dat we volgend seizoen wellicht 
al een trainingsgroepje kunnen starten met ‘oud ge-
dienden’ en mogelijk in de toekomst in kunnen schrij-
ven voor een 7x7 competitie. 

Ga je nog andere functies bij De Zweef vervullen?
Ik zou het heel gek vinden om ineens helemaal niet 
meer betrokken te zijn bij de club. Ik zit momenteel 
nog bij de meiden- en vrouwencommissie en blijf dat 
voorlopig ook nog wel doen. 

Is er veel veranderd bij De Zweef wat betreft vrouwen-
voetbal? Zo ja, wat naar jouw mening?
Toen ik net bij De Zweef kwam was het meiden- en 
vrouwenvoetbal in mijn ogen al veel beter op orde dan 
bij andere verenigingen binnen de gemeente. Toch is er 
in de tussentijd nog heel veel veranderd en zijn de mei-
den- en vrouwenteams echt niet meer weg te denken 
binnen de club. Vanuit de verschillende lagen wordt het 
meiden- en vrouwenvoetbal serieus genomen en dat zie 
je terug op het veld, aan het niveau van de jeugd en hoe 
het e.e.a. gefaciliteerd wordt. 

Waarom stop je ermee?
Als ik deze vraag lees moet ik terugdenken aan een 
interview uit 2016, waarin ik aangaf te twijfelen en toch 
nog één seizoen doorging. Inmiddels zijn we zeven jaar 
verder en is er in de tussentijd veel gebeurd (voorste-
kruisbandblessure, zwangerschap, coronaperiode, 
kampioenschap) en is er altijd wel een reden geweest 
om er toch nog een seizoen bij aan te plakken. Met 
de tweede op komst en vanwege nieuwe taken op het 
werk, waardoor ik twee keer per maand een weekend 
belast ben met (bereikbaarheids)diensten, merk ik 
dat het steeds lastiger wordt om alle ballen hoog te 
houden. Hoewel ik fysiek gezien graag nog een seizoen 
door was gegaan, weet ik ook dat het mij veel tijd en 
energie gaat geven voor andere belangrijke dingen.

Wat waren je hoogtepunten wat betreft De Zweef?
Dat zijn dan toch wel de twee kampioenschappen met 
VR1, in 2016 onder leiding van Harry Legtenberg en in 
2022 onder leiding van Helwich Machielsen. Elke week 
weer keihard werken met elkaar met maar één doel 
voor ogen!  

Wat is je mooiste herinnering?
Oeh, dat vind ik een lastige vraag. Er zijn zoveel mooie 
herinneringen die ik dankzij de club en dit fantastische 
team heb opgedaan! Denk aan de kampioenswedstrij-
den, de feestjes bij de club en de weekenden weg met 
elkaar. Ik zou zo niet specifiek één moment of herinne-
ring kunnen noemen. 

Wat is je treffendste herinnering?
Hoe wij als team om zijn gegaan met het verlies van 
twee belangrijke personen voor ons, René Rodijk 
(† 2020)  en Leen Bronkhorst († 2021). Wat er in die 
periode allemaal op ons af kwam en hoe we als team, 
met ieder zijn eigen emoties en rouwproces, elkaar 
erdoorheen gesleept hebben heeft een diepe indruk op 
mij gemaakt. 

Als je een dochter zou hebben, zou je die stimuleren te 
gaan voetballen?
Uiteraard!! Al blijft het thuis nog wel even een strijd 
wat de clubkleuren gaan worden gezien vaders die bij 
Hulzense Boys voetbalt.

Ga je na het stoppen in een zwart gat vallen? Jullie 
hadden volgens mij een hechte vriendengroep?
Zwart gat verwacht ik niet aangezien ik vanuit de mei-
den- en vrouwencommissie nog wel een beetje betrok-
ken blijf. Daarnaast denk ik dat de tijd snel opgevuld 
wordt door andere, voor mij, belangrijke dingen. Alleen, 
ik merk wel dat voetbal altijd een (heel) groot onderdeel 
van mijn leven is geweest. Vanaf mijn vijfde levensjaar 
sta ik minimaal drie keer per week op het veld. Het 
voelt toch als een stukje identiteit dat je na zoveel jaren 
kwijtraakt. Maar ik geloof ook dat er andere mooie 
dingen voor terugkomen. Wel vind ik het jammer dat 
ik niet wat bewuster heb kunnen toeleven naar zo’n 
laatste wedstrijd of einde (laatste) seizoen. Vanwege de 
zwangerschap speelde ik mijn laatste wedstrijd voor de 
winterstop (10 december 2022), toen niemand nog wist 
van deze zwangerschap. Achteraf gezien had ik toch 
na het laatste kampioenschap moeten stoppen, wat 
eigenlijk ook in eerste instantie de bedoeling en thuis 
afgesproken was. Maar ja... er is altijd wel een reden... 

ROMY VAN DEN HEUVEL (32)

“Steeds lastiger
alle ballen

hoog te houden”

Ik ben geboren aan de Kosteeweg als dochter van echte 
Hellendoorners. In dat dorp voetballen ook vader en 
broer en ging de hele familie ook naar school. Mijn 
leven speelde zich dus af in het “moederdorp”. Daar 
ging ik dus ook voetballen. Eerst als meisje van 8 jaar 
bij SOS, later werd het Jeugd Combinatie Hellendoorn 
en jaren later VV Hellendoorn. Ik kwam in het eerste en 
daar speelde ook mijn vriendin Fabiënne Heuver.  
 
Omdat het op dat moment niet zo heel leuk meer was 
in ons team en Fabienne met haar vader meeging naar 
De Zweef (Robert werd daar trainer), ben ik in 2009 met 
haar meegegaan. Het hoge niveau en de gezelligheid bij 
De Zweef maakten alles goed.  
 

Waarom stop je ermee? 
Het is helaas niet meer te combineren met twee 
kinderen en een vriend die onregelmatig werkt. Elke 
zaterdag bijna oppas moeten regelen en onze zoon 
die nu op school zit, geeft mij anders geen gevoel van 
weekend met de kinderen. In eerste instantie zou ik nog 
vrijblijvend gaan trainen wanneer mijn vriend vrij was 
van werk, maar ik merk nu wel dat geen ‘verplichting’ 
hebben ook wel meer rust geeft. 

Wat waren je hoogtepunten wat betreft De Zweef? 
De strijd om promotie in m’n eerste jaar met de finale in 
Maastricht tegen Venlo en natuurlijk onze kampioenschap-
pen van Vrouwen 1, maar ook natuurlijk de jaarlijkse week-
endjes weg en vele gezellige feesten binnen De Zweef. 

MIJKE VOSKUS (31) 
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Wat is je mooiste herinnering? 
Het kampioenschap gepakt toen Leen onze trainer nog 
was en hij net daarvoor kwam te overlijden door corona. 
Hellendoorn verloor die dag de wedstrijd waardoor 
het voor ons nog zaak was om te winnen. Het was ons 
gelukt en na de wedstrijd kwam de broer van Leen in 
flügel-pak het veld op lopen. Samen met zijn familie 
ons kampioenschap gevierd. Een moment om nooit 
meer te vergeten! 

Wat is je treffendste herinnering? 
Omdat het overlijden van Leen zoveel indruk heeft ge-
maakt, is dit bovenstaande ook echt wel mijn treffend-
ste herinnering. 

Wat ga je hierna doen (voetballend)? 
Ik hoop dat er op korte termijn nog een 7 tegen 7 
competitie gaat starten binnen De Zweef want dat zou 
perfect zijn voor mij. Als dit niet gaat gebeuren dan 
misschien toch overwegen om terug te gaan naar v.v. 
Hellendoorn en daar de 7 tegen 7 op te pakken.  

Ga je nog andere functies bij De Zweef vervullen? 
Nee, tot nu toe niet. 

Is er veel veranderd bij De Zweef wat betreft vrouwen-
voetbal? Zo ja, wat naar jouw mening? 
De groei blijft gelukkig nog steeds doorgaan en dat is 
voor de toekomst heel fijn. Gelukkig krijgt het vrouwen-
voetbal binnen De Zweef ook steeds meer een stem. 
Zowel op het veld als buiten het veld. Kijk bijvoorbeeld 
naar het bestuur waar vrouwenspelers nu ook actief 
zijn.  

Als je een dochter zou hebben, zou je die stimuleren te 
gaan voetballen? 
Ik heb een dochter van 1,5 jaar en tot nu toe is ze erg 
druk met de bal en natuurlijk hoop ik dat dit door blijft 
zetten. Zou mooi zijn als het ook een voetballertje 
wordt.  

Ga je na het stoppen in een zwart gat vallen? Jullie 
hadden volgens mij een hechte vriendengroep? 
Ik ga het zeker weten erg missen. Het spelletje maar 
zeker ook ons team. Vanaf het begin waren we inder-
daad al erg hecht. Buiten voetbal ook veel feestjes 
samen gevierd maar ook vele verdrietige momenten 
samen gedeeld/meegemaakt en dat maakte ons echt 
een (hecht) team! Ik hoop dat ze me niet snel uit de 
groepsapp gooien want dan ben je er toch nog een 
beetje bij haha. 

“Vanaf nu 
weekenden met vriend 

en kinderen”



bedrijfskleding

Sportkleding

Promotiekleding

Bedrijvenweg 34 Nijverdal

Wanneer ben je bij De Zweef gaan voetballen?
Ik ben op mijn tiende (in 2002) bij De Zweef gaan voet-
ballen. Ik moest dus van mijn moeder, maar die had er 
wel bij gezegd dat als ik het echt niet leuk zou vinden, 
ik mocht stoppen. Ik vond het heel leuk. Vanaf het begin 
voetbalde ik in een meisjesteam. Met 14 jaar speelde ik 
al in het eerste seniorenteam. Er waren toen te weinig 
volwassenen om een team in de benen te houden.

Waarom stop je ermee?
Maurice (mijn partner) en ik sporten beiden op zaterdag 
en hebben beiden training op dinsdag. Dit betekent dat 
er voor deze dagen altijd oppas geregeld dient te wor-
den voor de kleine. Voor dit 
seizoen heb ik gelukkig de af-
spraak kunnen maken dat ik 
alleen op de donderdag train. 
Maar vanaf nu zal ik voor mijn 
werk aanwezig moeten zijn op 
meerdere beurzen gedurende 
het jaar. Momenteel heb-
ben we te maken met veel 
blessures waardoor ik veel 
speel, maar wanneer mijn 
teamgenoten weer fit zijn en 
wel twee keer trainen, kan ik 
niet verwachten nog steeds 
veel speelminuten te maken. 
Dit in combinatie met het elke 
zaterdag moeten regelen van 
oppas heeft mij doen beslui-
ten om te stoppen. 

Wat waren je hoogtepunten 
wat betreft De Zweef?
Uiteraard alle teamfeestjes, 
teamweekendjes en de gezel-
lige busreizen! 

Wat is je mooiste herinnering?
Het behalen van de ‘dubbel’ (beker en kampioen) en de 
promotie naar de 1e klasse door het kampioen worden 
in de 2e klasse. 

Wat is je treffendste herinnering?
Het afscheid dat we moesten nemen van René Rodijk 
en Leen Bronkhorst. Beide heren betekenden veel voor 
ons als team. Het afscheid was waardig en zal ik zeker 
niet vergeten.  

Wat ga je hierna doen (voetballend)?
Ik heb nog geen idee. Ik heb me wel ingeschreven voor 
de ‘Yu Man Obstacle Run’, zodat ik in beweging blijf. 
Stiekem hoop ik dat we op den duur voldoende dames 
hebben voor een 7 x 7 team om zo toch nog te voetbal-
len. 

MELANIE PAARHUIS (31)

“Twee keer 
per week trainen 
lukt niet meer” 
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Stop je ook in het bestuur? 
Nee, dit is voor mij ook makkelijker te plannen zonder 
oppas nodig te hebben. Daarnaast zijn de vergaderin-
gen veelal op maandag en dit is makkelijker te combi-
neren met mijn werk dan de trainingen op dinsdag en 
donderdag. 

Ga je nog andere functies bij De Zweef vervullen?
Voorlopig niet. 

Is er veel veranderd bij De Zweef wat betreft vrouwen-
voetbal? Zo ja, wat naar jouw mening?
Ja, in het begin werd er weinig aandacht besteed aan 
het vrouwenvoetbal. Dat is de afgelopen jaren wel ver-
anderd en zal de komende jaren alleen nog maar beter 
worden. 

Als je een dochter zou hebben, zou je die stimuleren te 
gaan voetballen?
Ik heb een dochter. Uiteraard zou ik het leuk vinden als 
ze wil voetballen, maar mocht ze voorkeur hebben voor 
een andere sport, dan zal ik haar niet pushen om te 
gaan voetballen.

Ga je na het stoppen in een zwart gat vallen? Jullie 
hadden volgens mij een hechte vriendengroep?
Ik verwacht van niet gezien ik genoeg te doen heb. We 
hebben zeker een hechte groep. Ik verwacht daarom 
ook volgend seizoen wel af en toe te komen kijken. 

Hoe lang ben je al bij De Zweef?
Ik ben begonnen bij De Zweef in juni 2019. ENC ging 
over naar SVVN en ik had met Yvonne Slag en Ilze de 
Vries gesproken. Nu was mijn kans om te kijken of ik in 
een elftal dat op hoger niveau speelde mee kon komen. 

Hoe ziet je voetbalcarrière eruit vanaf dat je kind was?
Van kleins af aan was ik al te vinden langs de voet-
balvelden bij Eversberg. Dit omdat mijn ouders daar 
allebei hebben gevoetbald. Op mijn 11e ben ik zelf ook 
begonnen met voetballen bij deze club. Ik begon in 
meisjes C. Op mijn 14e schoof ik door naar dames 2 
en later ook naar dames 1 omdat we met één dames-
team verder gingen. In 2009 zijn we gefuseerd met SV 
Nijverdal en gingen we verder als sv ENC’09. Helaas 

kwam in 2019 het bericht dat sv ENC’09 niet langer 
kon bestaan. Ons team ging over naar SVVN en dat was 
voor mij het moment om de overstap naar De Zweef 
te maken.  Voorafgaand heb ik een gesprek met Kevin 

ter Haar gehad, hij was op dat moment de trainer van 
Dames 1. Ik vroeg hem eerlijk te zijn. Dat als ik tekort 
kwam qua niveau, hij mij dat eerlijk moest aangeven. 
Ik was natuurlijk niet de jongste meer en prestatie-
voetbal was natuurlijk wat anders dan de 4e  klasse. Ik 
mocht meetrainen en kwam er snel achter dat dit was 
wat ik zocht. Ik werd uitgedaagd en had het gevoel van 
een warm welkom in een superleuk, gezellig, hecht en 
hardwerkend team. 

Hoe lang heb je gespeeld in Vr1
In totaal vier jaar bij De Zweef en 16 jaar bij Eversberg 
en ENC.

Waarom stop je ermee?
Ik heb een gezin met twee kinderen en twee bedrijven. 
Ik kon het allemaal een lange tijd met elkaar combine-
ren, maar twee jaar geleden -toen het tweede bedrijf 
erbij kwam- werd het steeds lastiger om alles te combi-
neren. En begon het (prestatie) voetbal me te veel tijd te 
kosten. 

Wat waren je hoogtepunten wat betreft De Zweef?
Seizoen 2021-2022. Het was een seizoen met veel hoog-
tepunten, maar helaas ook dieptepunten.

LINSEY VAN GELDERE (34)      

“Meer tijd 
voor gezin 
en werk”                      
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Wat is je mooiste herinnering?
Eigenlijk hetzelfde als mijn zus Sharon. Het kampioen-
schap 2021-2022 en met name zaterdag 21 mei 2022; 
de dag waarop we kampioen zijn geworden! Net wat 
Sharon ook schrijft: wat er toen in iedereen los kwam 
was een moment dat je waarschijnlijk nooit meer mee 
zult maken. Een dag waarbij alle emoties aanwezig 
waren: trots, verdriet en geluk! Een dag die ik ook nooit 
zal vergeten en me altijd bij zal blijven. 

Wat ga je hierna doen (voetballend)?
Ik ga me inschrijven bij een 30+ team dat een keer in de 
drie weken speelt in een toernooivorm op de vrijdagavond. 

Ga je nog andere functies bij De Zweef vervullen?
Nee, waarschijnlijk niet.

Als je een dochter zou hebben, zou je die stimuleren te 
gaan voetballen?
Ik heb een dochter van 10 jaar. Vanaf kleins af aan gaat 
ze al met mij mee naar de voetbal. Toen ze vijf jaar was 
heb ik haar laten meetrainen, maar het was een balleri-
na in het veld. Voetbal zat er helaas niet in en ze zit nu 
op ballet.

Ga je na het stoppen in een zwart gat vallen? Jullie 
hadden volgens mij een hechte vriendengroep?
Nee, ik ga niet in een gat vallen. Ik heb genoeg om 
handen. Ik ga de dames zeker nog wel zien. Op het veld 
of daarbuiten.

Hoe lang ben je al bij De Zweef?
Ik ben bij De Zweef sinds juni 2021.

Hoe ziet je voetbalcarrière eruit vanaf dat je kind was?
Mijn voetbalbegin was hetzelfde als dat van Linsey. Ook 
ik speelde in meisjes C, dames 2 en dames 1. Toen ENC 
ophield te bestaan, gingen de vrouwen over naar SVVN. 
Daar heb ik nog twee seizoenen gespeeld. Toen stopte 
veel van onze “oude garde” of stapte over naar het 7-tal 
30+. Beide veranderingen hebben ervoor gezorgd dat ik 
op een gegeven moment het plezier in voetballen een 
beetje verloor. Ik heb mezelf toen de keuze gegeven 

om of ook over te stappen naar het 7-tal of nog eens 
te kijken of ik wellicht bij een ander team zou kunnen 
aansluiten. Hierover sprak ik ook wel eens met Linsey 
en zij gaf aan dat ze bij De Zweef  wat dames konden 
gebruiken. Op dat moment heb ik samen met een ander 
teamgenootje besloten om eens met de dames van De 
Zweef mee te trainen; gewoon om eens te kijken of we 
mee zouden kunnen komen qua niveau en of er een 
match zou zijn met dit hechte team. Een aantal van 
deze meiden kende ik al en met sommigen had ik zelfs 
al eens eerder samen gevoetbald. Ilze heeft namelijk 
altijd bij Eversberg en ENC’09 gespeeld, net zoals Inge. 

SHARON VERSMISSEN (31)     
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Na één training was ik al blij verrast en merkte ik dat 
het een leuk en gezellig team was, maar dat er ook kei-
hard gewerkt moest worden op het veld, precies wat ik 
zocht! Na een paar trainingen had ik echt het gevoel dat 
ik met open armen werd ontvangen, mede dankzij Leen 
en Melani, en heb ik besloten om bij hen aan te sluiten. 

Hoe lang heb je gespeeld in Vr1?
Twee seizoenen bij De Zweef en 15 seizoenen bij Evers-
berg, ENC’09 en SVVN.

Waarom stop je ermee?
Dit heeft te maken met meerdere factoren maar het 
belangrijkste is wel dat ik het nu tijd vind om meer tijd 
met mijn gezin door te brengen en geen verplichtingen 
meer te hebben in het weekend.

Wat waren je hoogtepunten wat betreft De Zweef?
Seizoen 2021-2022. Het was een seizoen met veel hoog-
tepunten, maar helaas ook dieptepunten. 

Wat is je mooiste herinnering?
Zaterdag 21 mei 2022; de dag waarop we kampioen zijn 
geworden! Na een beladen seizoen was dat ons enige 
doel, het moest gewoon. Die middag om 17.00 uur hoor-
den we bij aanvang van onze wedstrijd dat Hellendoorn 
punten had laten liggen waardoor wij zelf bij winst het 

kampioenschap binnen konden slepen. En dat lukte!! 
Wat er toen in iedereen los kwam was heel mooi. Trots, 
verdriet en geluk! We hebben die dag een geweldig 
feest gehad met elkaar en alle supporters die ons altijd 
gesteund hebben. Een dag die ik nooit zal vergeten.

Wat ga je hierna doen (voetballend)?
Ik ben sinds januari 2023 aangesloten bij het 7-tal 30+ 
team. Eens in de paar weken op vrijdagavond een paar 
wedstrijden spelen in een soort van toernooi/competi-
tie-vorm. 

Ga je nog andere functies bij De Zweef vervullen?
Nee, op dit moment niet.

Als je een dochter zou hebben, zou je die stimuleren te 
gaan voetballen?
Ik heb een zoon en een dochter. Mijn dochter is 3,5 jaar 
en zit op dit moment op gym. Ik neem haar zo nu en 
dan weleens mee om bij een voetbalwedstrijd te kijken; 
dat vindt ze wel leuk. Als ze over een paar jaar interes-
se heeft om het zelf eens te proberen, zal ik het zeker 
stimuleren, maar zo niet dan niet!

Ga je na het stoppen in een zwart gat vallen? Jullie 
hadden volgens mij een hechte vriendengroep?
Het is inderdaad een hele leuke hechte groep meiden 
bij elkaar. Ik ga zeker niet in een zwart gat vallen want 
ben nog wel betrokken bij het team. Sta regelmatig 
nog langs de lijn om te kijken bij deze toppers of een 
drankje te drinken in de kantine. Ook buiten de voetbal 
om wordt er nog veel met elkaar afgesproken, dus dat 
zit wel goed.

“Meer 
tijd voor 

mijn gezin”                    

Klassebehoud was er al, maar na het 
2-2 gelijkspel tegen Vroomshoopse 
Boys kon De Zweef mannen 1 te-
vreden achteroverleunen. Einde van 
de competitie. Geen verplichtingen 
meer. Op vakantie, uitrusten en opla-
den voor het nieuwe seizoen, waarin 
opnieuw de onderste vijf ploegen 
kunnen degraderen. In het nieuwe 
seizoen moeten de mannen het doen 
zonder Tom Hegeman en Evander 
Wippert, die afscheid namen.

De eerste helft van de wedstrijd was 
voor de gasten die soepel door de 
Zweef-defensie speelden. De 0-2 
voorsprong bij rust was meer dan 
verdiend en gezien het aantal kansen 
eigenlijk te klein. De Zweef stelde 
daar maar twee kansen tegenover. 
Na rust kwamen de blauwwitten 
gemotiveerd uit de kleedkamer en 
konden tweemaal scoren via Benja-
min Souverijn en Tom Heuver. De 2-2 
was verdiend.  

Vlak voor tijd wisselde trainer Niels 
Kolkman (die ook volgend seizoen 
de trainer/coach is) Tom Hegeman. 
Daarmee kwam voor de 33-jarige 
middenvelder een einde aan een lan-
ge carrière, die begon bij De Zweef 
en daar uiteindelijk ook eindigde. 
Tussentijds speelde hij bij de jeugd 
van FC Twente, liep stage bij Go 
Ahead A1, speelde voor DOS Vriezen-
veen en de Zwaluwen Wierden. Voor 
hem waren er bloemen, net zoals 
voor Evander Wippert. Het officiële 
afscheid van deze mannen is aan het 
begin van de nieuwe competitie.

DE ZWEEF 1 BLIJFT IN TWEEDE KLASSE 
EN NEEMT AFSCHEID VAN TOM HEGE-
MAN EN EVANDER WIPPERT
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KENNISMAKEN MET  JO7-1

We spreken af met Syb Biemans en Hugo Heuven. Zoals 
gezegd zitten de wedstrijden erop en dat betekent ook 
dat zaterdagen weer anders ingevuld worden. Gelukkig 
hadden Syb en Hugo nog even tijd voor ons. Ze vertellen 
ons over hun eerste kennismaking met het spelletje 
én dat er bij De Zweef meer te doen is dan voetballen 
alleen.

Waarom voetballen jullie bij De Zweef?
“Haha, dat is een gemakkelijke vraag. Omdat ik voetbal 
leuk vind natuurlijk”, aldus Hugo. Syb, speciaal voor 
het interview gekleed in Zweef-tenue, ging bij De Zweef 

voetballen omdat hij De Zweef een goede club vindt. 
“Mijn klasgenootjes Mason, Sem, Hielke en Feijs zaten 
ook bij De Zweef, op school voetbal ik ook altijd met hen 
op het plein”, vult Hugo hem aan. 

Behalve het trainen en spelen van wedstrijden noemen 
Hugo en Syb ook nog andere redenen waarom het leuk 
is om bij De Zweef te voetballen. Zo halen beide jongens 
herinneringen op aan de activiteiten waar ze dit seizoen 
al aan hebben meegedaan. Zo vertelt Syb ons dat hij 
een paar weken geleden nog meedeed aan voetgolf. 
“We moesten met zo min mogelijk schoten een par-
cours afleggen. Verder heb ik dit jaar meegedaan aan 
de sponsorloop, de pietenbingo natuurlijk en ook het 
eieren zoeken met Pasen.” Hugo kan zich met name de 
sponsorloop nog goed herinneren. “We moesten toen 
heel veel rondjes lopen voor geld. Ik weet nog dat ik 
mijn kaartje kwijt was. Van het geld dat we toen hebben 
opgehaald, gaan we binnenkort op reis. Dan gaan we 
naar Drouwenerzand.”

Bij het eerste van De Zweef hebben beide jongens nog 
niet gekeken. Maar nu de jongens op de voetbal zitten, 
volgen ze al wel voetbal op de televisie. Hugo is voor 
FC Twente en Syb is al eens bij een wedstrijd van FC 
Twente geweest. “Toen ik binnenkwam, waren er heel 
veel mensen. Op de plek waar wij zaten, kon je het veld 
heel goed zien. Het was een leuke dag.”

Ook voor JO7-1 is het seizoen voorbij. Een bijzonder sei-
zoen. Een jaar geleden droomden de meeste jongens nog 
om te voetballen bij De Zweef, eerst moesten zij hun zwem-
diploma halen. Na de zomer begonnen deze toppers bij 
de mini’s en sinds dit voorjaar spelen ze in een onderlinge 
competitie tegen andere JO7 teams van onder andere vv 
Hellendoorn en Hulzense Boys. Zaterdagen op sportpark 
Gagelman alsof het nooit anders was, vriendjes gemaakt 
die over twintig jaar misschien wel vrienden voor het leven 
blijken. Maar nu eerst balen dat het zomerstop is. 

Een hypotheek lastig? Nee, joh!
Regel in vier stappen jouw 

HypotheekDeal. 

HypotheekDeal.nl

Samen gaan!

WE STAAN 
NAAST JE 
ALS MENS EN 
SPECIALIST 
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Bakkerij Nieuwenhuis
Constantijnstraat 48
Nijverdal Tel: 621014

Dagelijks een heerlijke sortering 
gebak uit eigen bakkerij en vele 
ambachtelijke specialiteiten in brood
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Een sportieve dag kan 
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Beste service

Juiste voorraad Vakkundig advies

Flexibele logistiek

Gingen jullie direct in JO7-1 voetballen?
“Nee”, antwoordt Hugo. Hij legt ons uit waarom. “We 
begonnen bij de mini’s. Iedereen zat in een ander team. 
Ik speelde voor Borussia Dortmund en Syb zat bij De 
Zweef. Ik had dus ook een geel shirt aan, net als in het 
echt.” Bij de mini’s maken de jongste spelers kennis 
met het voetballen. Onder het toeziend oog van trainer 
Jeroen Wigger doen alle spelers vooral veel oefenin-
gen met de bal, verschillende partijvormen, maar ook 
oefeningen om de motoriek te verbeteren. Syb vond het 
erg leuk om bij de mini’s te beginnen. “Ieder team had 
een eigen trainer. Jeroen kan natuurlijk niet alles alleen 
doen. De trainer was een vader of moeder of een grote 
jongen die bij De Zweef voetbalt. Die trainer liep dan 
met ons mee langs alle oefeningen.” Hoewel Syb veel 
plezier had bij de mini’s, vindt hij het in JO7-1 leuker. 
“Omdat ik al heel goed ben”, aldus een   enthousiaste 
Syb.

De overstap naar JO7
Als je voetbalt bij De Zweef, doe je vanaf ‘onder 8’ mee 
aan KNVB competities. Om de jongste spelers alvast 
een klein beetje te laten wennen, hebben verenigingen 
in de gemeente Hellendoorn een onderlinge ‘onder 7’ 
competitie opgezet. Onze jongens van De Zweef, spelen 
dan tegen leeftijdsgenootjes van DES, Hulzense Boys, 
SVVN en VV Hellendoorn. Samen met Hugo en Syb 
begonnen Feijs Schilte, Hielke Baan, Sami Chaay, Biem 
Luinstra, Sem Zwijnenberg, Sepp Morsink en Lucas 
Schreurs afgelopen voorjaar aan deze competitie. 

“In het begin vond ik het wel een beetje spannend”, 
legt Hugo ons uit. Syb vult hem aan. “Ik vond het ook 
wel heel leuk hoor. De eerste wedstrijden hebben we 
gewonnen. Hielke is onze keeper. Hij heeft veel ballen 
tegengehouden en hij maakt ook nog eens veel grap-
jes.” 

En wie zien we over 10 jaar terug in het eerste?
Hugo denkt Feijs. “Die maakt de meeste doelpunten! 
Vooral tegen DES, dat was een makkelijke wedstrijd. Ik 
heb ook al bijna een doelpunt gemaakt hoor, maar ik 
denk dat ik beter ben in verdedigen. Hellendoorn was 
wel een lastige tegenstander. Volgens mij hebben zij 
ook alles gewonnen.” 

Tegen welke teams hebben jullie nog meer gevoetbald?
“We speelden ook tegen een team en de jongens droe-
gen groene shirtjes, maar ik weet de naam van de club 
niet meer” vertelt Hugo. We helpen Hugo een handje en 
geven hem de hint dat de naam van de vereniging met 
een ‘S’ begint. Dan valt Hugo zijn vader, en ook leider 
van dit team, ons bij. “Nee hoor, de naam van de vereni-
ging begin met een ‘D’: De Vladding!” 

Behalve deze JO7 competitie, was er als seizoen afslui-
ter ook nog een toernooi voor deze teams. Syb kan ons 
daar meer over vertellen. “We moesten spelen bij de 
Hulzense Boys. We zijn als tweede geëindigd. We heb-
ben toen alleen de prijsuitreiking gemist. Onze leider 
dacht dat de prijsuitreiking na het douchen begon. Maar 
toen de prijsuitreiking begon, stonden we allemaal in 
de blote kont onder de douche. Gelukkig hebben we 
allemaal nog wel een vaantje gekregen.”

Hadden jullie direct een leider?
Hugo geeft direct antwoord: “Mijn papa is onze leider.” 
Met spelers als Sem (zoon van oud-speler Bart Zwij-
nenberg) en Sepp (zoon van oud-speler Gerdo Morsink) 
scheelt het dat er ouders bij het team lopen, die al een 
klein beetje weten hoe het bij De Zweef werkt. Robbert 
Heuven mag dan nieuw zijn bij De Zweef, als oud-spe-
ler van SV Haarle is het spelletje niet nieuw voor hem. 
Gelukkig hoeft hij het niet alleen te doen. “Iedere week 
helpt een andere ouder mij.”
Het was voor Robbert niet vanzelfsprekend dat hij leider 
zou worden. “Ik had mij eigenlijk voorgenomen het niet 
te doen. Het leek me wel leuk hoor, maar gun mijzelf 
er te weinig tijd voor. Toen de mogelijkheid kwam om 
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JO7-1
Boven vlnr: Robbert Heuven, Koen Kolkman, Thijn Luttenberg. Midden: 
Feijs Schilte, Biem Luinstra, Sepp Morsink, Lucas Schreurs, Hielke Baan. 
Onder vlnr: Syb Biemans, Hugo Heuven, Sami Chaay, Sem Zwijnenberg
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het roulerend samen met andere 
ouders te doen, heb ik ‘ja’ gezegd.” 
Robbert legt ons uit dat hij het 
belangrijk vindt om ouders bij het 
team te betrekken. Verstand van 
voetbal hoeven ze niet te hebben. 
“Ik vind het vooral belangrijk dat 
kinderen zien dat ouders zich 
betrokken voelen bij het team. Je 
bent één team, ouders horen daar 
ook bij. Zo vind ik het ook belangrijk 
dat de jongens ’s ochtends eerst 
samen komen in de kantine, samen 
naar de kleedkamers lopen, samen 
naar het veld en na de wedstrijd ook 
weer samen richting kleedkamers 
en kantine. Als iedereen dan iets 
gedronken heeft, kan iedereen zijn 
eigen gang weer gaan.”

Werken aan de teamgeest voorop!
Het mag duidelijk zijn dat Robbert 
werkt aan een écht team. “Ik zou 
het erg vinden als iedereen na de 
wedstrijd zijn eigen gang zou gaan. 
Daarmee vorm je geen team. Dat 
even nazitten na een wedstrijd erbij 
hoort, dat moet je een kind ook 
leren. Een clubgevoel creëer je door 
het vooral samen te doen. Dat wil ik 
erin krijgen, dat vind ik belangrijk. 
Vraag mij na een wedstrijd niet wat 
de uitslag was, meestal weet ik 
echt niet met hoeveel ze gewonnen 
hebben. Totaal niet belangrijk.”

Robbert heeft nog geen ervaring 
met minder leuke kanten van 
leider zijn. “Ik vind het leuk om die 

kleintjes over het veld te zien lopen 
als een soort levend organisme. Het 
maakt niet uit wie er scoort. Ouders 
moedigen iedereen aan. In JO7-1 zit 
best veel kwaliteit en er zitten ook 
potentiële clubmensen bij. Ik hoop 
dat de jongens gewoon bij De Zweef 
blijven, dat het van die clubmensen 
worden en het sociale aspect van de 
vereniging zien.” 

Over clubgevoel gesproken, wie 
zijn jullie trainers?
“Dat zijn Thijn Luttenberg en Koen 
Kolkman” antwoordt Hugo. Over 
clubmensen gesproken! Thijn is de 
zoon van Roy (Luttenberg) en Koen 
is de zoon van Bas (Kolkman). Twee 
mannen die al jaren de nodige uren 
in de vereniging steken. Robbert 
vult zijn zoon aan: “Het is mooi dat 
Jeroen Wigger jonge jongens be-
trekt bij het geven van training aan 
de mini’s. Van daaruit zijn Thijn en 
Koen ook als trainer bij dit team be-
gonnen. De jongens trainen nu nog 
één keer per week, gelijk met de 
mini’s. Als je jongens zoals Thijn en 
Koen niet hebt bij je club, dan is het 
gauw afgelopen. Ze doen het super 
goed hoor. Hugo vindt het ook altijd 
leuk om zijn trainers op Nijverdal 
tegen te komen.”
Hoe is de steun van de ouders?
“Mijn papa en mama komen altijd 
kijken. Mijn zusje ook. Zij wil altijd 
meedoen als we aan het voetbal-
len zijn”, zegt Syb lachend. Ook de 
moeder en de zus van Hugo komen 

vaak kijken. “Zelfs mijn oma uit Nij-
verdal komt wel eens mee. Eigenlijk 
komen de meeste papa’s en mama’s 
altijd wel kijken.” Hugo en Syb 
vinden de steun vanaf de zijlijn erg 
leuk. “Ze moedigen ons altijd aan. 
Ik vind het ook niet leuk als mensen 
langs de lijn naar ons schreeuwen”, 
vertelt Hugo. Robbert vult hem aan 
dat hij bij thuiswedstrijden ouders 
daar ook altijd over aanspreekt. 
“Vooraf roep ik alle ouders van De 
Zweef en de tegenstander bij elkaar 
en geef aan dat aanmoedigen moet, 
maar vraag wel of mensen het bin-
nen de perken houden. Als het dan 
toch gebeurt, zeg ik er gerust wat 
van. Ik heb dat meegekregen van 
Jeroen Wigger. Het tactisch sturen 
van spelers heeft op deze leeftijd 
geen enkele zin. We proberen de 
jongens vooral de basisregels bij te 
brengen.”

Het seizoen zit er helaas op, wat 
gaan jullie deze zomer doen?
“Ik ga op vakantie naar Frankrijk. 
De bal gaat zeker mee in de auto”, 
aldus Syb. Hugo weet het ook zeker. 
“Op vakantie ga ik zeker voetballen. 
Wij gaan naar Italië.” Na de zomer 
zien we Hugo en Syb zeker terug bij 
De Zweef. Samen met Hielke spelen 
zij volgend jaar in JO8-3. Lucas, 
Biem, Sem en Sami blijven bij el-
kaar voetballen in JO8-4 en Sepp en 
Feijs maken de overstap naar JO8-1. 

Succes jongens en een fijne zomer 
gewenst!
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OUDERS LANGS DE LIJN 
RENÉ TIJHOF

Hoe zou je De Zweef omschrijven?
“Een gezellige vereniging zonder 
poeha. Of je nou directeur bent of 
in een werkplaats werkt, er wordt 
geen onderscheid gemaakt tussen 
mensen.”

Waarom heb je gekozen om Duc bij 
De Zweef te laten voetballen?
“Duc zijn broer Pim voetbalde eerst 
bij DES. Dat beviel niet. Uiteindelijk 
koos hij voor basketbal. Toen wou 
Duc bij de voetbal. Dat vonden wij 
goed, maar niet bij DES. Op aanraden 
van onze buurman Yuri Olthof kozen 
wij voor De Zweef. Daar hebben we 
geen moment spijt van gehad!”

Je staat regelmatig langs de lijn, wat 
maakt het leuk om hier te staan?
“De gezelligheid met elkaar. De 
prestaties in het begin vielen tegen. 
Nu zijn de prestaties wel goed. De 
jongens hebben de stijgende lijn te 
pakken!”

Sta je langs de lijn als een aanwezi-
ge vader? 
“Ik ben wel aanwezig. Maar als mijn 
schoonvader mee is, dan valt Duc ze-
ker niet in slaap. Mijn vrouw Marlou 
is ook zo fanatiek. Ze heeft het niet 
van een vreemde.”

Sta je vaak alleen langs de lijn of in 
gezelschap?
“In gezelschap. De betrokkenheid 
bij dit elftal is groot. Ook bij uitwed-
strijden gaan er altijd meer ouders 
mee dan er moeten rijden. De sfeer 
is altijd ongedwongen en gezellig. We 
zijn met z’n allen positief, ook naar de 

tegenstander toe. Na afloop drinken 
we altijd een kop koffie in de kanti-
ne. De leider van het team heeft dat 
geïntroduceerd. Zo leer je ook andere 
ouders kennen en raak je nog meer 
verbonden met de club.”

Sta je langs de lijn meer voor de 
gezelligheid of om je zoon te moti-
veren?
“Om te motiveren, maar niet alleen 
dat hoor. Ik ben een liefhebber van 
het spelletje en kan ook bij een grote 
achterstand genieten van talentjes bij 
de tegenstander. Ook dat is een genot 
om naar te kijken.”

Waar erger je je het meest aan als je 
langs de lijn staat?
“Als mensen zich onsportief gedra-
gen of zich niet aan de regels houden. 
Onlangs speelden we in Almelo. 
Ouders van de tegenstander stonden 
bijvoorbeeld, tegen de regels in, te 
roken langs het veld. Dan geef je niet 
het goede voorbeeld aan de spelers.”

Wat is je ervaring langs de lijn met 
slecht weer?
“Dan sta ik er ook. Dat maakt mij niet 
uit. Al sta ik liever met mooi weer 
langs de lijn.”

Welk tactisch advies geef je Duc mee 
als jullie de deur uit gaan naar de 
wedstrijd?
“Dat hij niet moet staan dromen. Duc 
is geen speler die graag op de voor-
grond staat. Als hij wordt getriggerd 
door mijn schoonvader of door mij, 
dan is het best een harde voetballer 
en geeft goede passes.”

Ben jezelf ook nog actief als voet-
baller?
“Niet meer. Ik heb altijd gevoetbald 
bij Excelsior ’31 in Rijssen. Niet op 
een hoog niveau hoor. Sinds vier jaar 
wonen we in Nijverdal. Doordat Duc 
bij De Zweef voetbalt, krijg ik ook 
steeds meer sociale contacten hier in 
het dorp.”

Sta je ervoor open om iets bij De 
Zweef te doen nu jullie kind hier 
voetbalt?
“Ik help graag mee, maar hoef niet 
persé op de voorgrond te staan. Ik 
hoef ook niet elke week ergens aan 
vast te zitten. Ik denk dat als ik iets 
langer bij De Zweef loop, er vanzelf 
wel iets op mijn pad komt. Mijn vrouw 
gaat binnenkort wel bardiensten 
draaien.”

René is de vader van Duc. Duc voetbalt in JO8-5

Duc René
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KAMPIOENEN!!
Een paar kampioe-
nen uitgelicht, van 
boven naar bene-
den: Vrouwen 2, 
JO17-1 en MO15-1

MIJN HERINNERING AAN DE BINGO!

In 1971 wordt de Vriendenkring opgericht. Vanaf de op-
richting is de Vriendenkring een succes. Zeker in de be-
ginjaren hadden mensen een grote behoefte aan leuke 
activiteiten. “Er was een beperkt tv- aanbod en mensen 
willen graag uit” vertelt Johan Kok in het boek ‘100 jaar 
De Zweef’. Hij vertelt ook dat het niet uitmaakte wat je 
organiseerde. Het zat altijd vol.

Eén van de eerste activiteiten was een bingoavond. 
Bingoavonden waren in die jaren razend populair, waar-
door het bestuur van de Vriendenkring deze activiteit 
ook gaat organiseren. Voor het eerst gehouden bij 
Marke Noetsele. Waarom, dat weet Leny niet precies. 
“Ik weet wel dat ik erbij was.”

Bij een bingo horen prijzen. In Leny haar herinnering 
verzorgt Tonny Broens in die jaren de prijzen. “Jaren 
daarna namen Truus Westerik en later Thea Kolkman 
het over.” Daarna heb ik het stokje van Thea overgeno-
men. Eerst een tijdje samen en daarna alleen. Vervol-
gens sloot ook Ans Galgenbeld nog even aan, maar ik 

deed het toch liever alleen. 
Als ik dan een vrij uurtje 
had, dan kon ik prijzen gaan 
kopen en hoefde ik dat met 
niemand af te stemmen. Ans 
had daar alle begrip voor.”

Kocht je de prijzen of werden prijzen ook geschonken?
“De prijzen moesten wij altijd kopen. Bloemen bij Odink, 
vlees bij Pennings of een armbandje bij Dollekamp. 
Als ik dan bij Harry (Dollekamp, red.) in de winkel 
kwam, was hij De Zweef vaak goed gezind en kreeg ik 
het armbandje wel voor een mooi prijsje mee. Ik hield 
altijd de aanbiedingen in de gaten. Als ik dan wat leuks 
zag, kocht ik het. Voor de boodschappenronde ging ik 
bijvoorbeeld naar de Aldi. Ik zette dan drie tassen in de 
kar. De eerste kar vulde ik voor 12,5 gulden aan bood-
schappen, een tweede voor net iets minder dan 14 en 
de derde tas voor 15 gulden. De inhoud bestond uit een 
blik snert met een rookworst, bami mix met bami en 
toiletrollen als opvulling.”

Hoe lang was je bezig met het kopen van prijzen?
“Al met al denk ik toch wel een dag per bingo. Ik deed 
het niet in één keer hoor, maar iedere keer als ik een 
uurtje over had of een aanbieding zag. Op de dag van 
de bingo zelf, gingen mijn man Jan en ik op tijd naar de 
kantine om tafels klaar te zetten en dan bouwden wij de 
prijzentafel op. Rond een uur of acht was het dan zover 
en konden de ballen rollen! Als de mensen aan het 
einde van de avond met een blij gezicht met de gewon-
nen prijzen naar huis gingen, kon ik daar tevreden naar 

De Zweef kent een rijke geschiedenis. Een geschiedenis die 
bestaat uit een opeenstapeling van gebeurtenissen. In dit 
nieuwe item vertellen Zwevers over hun persoonlijke 
herinnering aan deze gebeurtenissen. Als tweede in deze 
reeks bellen we aan bij Leny Bruggeman. Ze draaide 
niet alleen bardiensten en was jarenlang het gezicht als 
gastvrouw in de bestuurskamer en businessruimte. Zij 
verzorgde ook maar liefst 17 jaren de prijzen voor de bingo!

Leny als gastvrouw in de 
bestuurskamer met erevoor-

zitter Jan Karmerood.
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WWW.FIETSSHOPDEVALK.NL
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info@fietsshopdevalk.com
Rijssensestraat 237
7441 AE Nijverdal
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Personal Training & Bootcamp

Bootcamp Training:

Zondag       09.00  - 10.30 

Bootcamp Beginners:

Vrijdag  10.30 - 11.45

Vertrek P- Het Ravijn Nijverdal

www.vgpt.nl

wOENSDAG   19.00  - 20.15

vRIJDAG      09.00  - 10.20

kijken. In die jaren konden mensen 
al heel blij zijn als ze een paar pak-
ken koffie bij de koffieronde hadden 
gewonnen.”
In die jaren waren er zo’n acht 
bingoavonden per jaar. Tien rondes 
per avond. “We hadden veel schik 
met elkaar. De kantine was stamp-
vol. Als de bingo was afgelopen, 
bleef iedereen hangen. Nu vliegen 
de dames veel sneller in de benen. 
De ‘Vriendenkringdames’ die je 
bij de bingo zag, gingen ook mee 
op reisjes georganiseerd door de 
Vriendenkring. Ik vind het soms wel 
jammer dat die tijd voorbij is, die 

krijg je nooit weer. Tegenwoordig is 
dat anders.”

Kom je nog wel bij de bingo dan?
“Jazeker. Ik ben een trouwe be-
zoeker. Vroeger hadden wij een 
schoenenwinkel in Almelo. Op 
bingo- avonden stopte ik dan eerder 
met werken, ging op tijd eten ko-
ken, zodat ik om kwart over zeven 
richting Nijverdal kon rijden om op 
tijd te zijn voor de bingo. Ik bezoek 
de bingoavonden nog steeds. Ik ga 
alleen richting de kantine, maar 
zit altijd aan een vaste tafel met 
dames zoals Ans Galgenbeld, Tonny 

Souverijn, Gerda Middelkamp, Dinny 
Jannink, Annie Haas en Henriëtte 
Souverijn. Een hele club dus. De 
laatste maanden ben ik wel iets 
minder geweest. Ik ben hartpati-
ent en mijn gezondheid is broos. 
Gelukkig gaat het de laatste weken 
iets beter ”

Naar schatting van Leny bezoeken 
tegenwoordig zo’n 45 dames de 
bingoavond. “Al merk ik wel dat 
het de laatste maanden weer wat 
drukker wordt. De meiden die da-
mesvoetbal spelen doen ook steeds 
vaker mee.” Bij de ‘Gooische bingo’ 
is Leny nog nooit geweest. “Al hoor 
ik wel dat dit heel gezellig moet zijn. 
Maar het is op vrijdagavond en dan 
hebben wij meestal andere plan-
nen.”

Welke hoogtepunten staan je bij?
“Ik herinner mij nog wel een ‘Sin-
terklaas-bingo’. Herman Verschoor 
draaide, verkleed als Sinterklaas, 
de ballen. Van de bingo kwam toen 
weinig terecht. Ik weet ook nog wel 
dat Jan Broens ooit als kerstman 
opkwam en de ballen draaide. Maar 



GOAL!Magazine - 43

WIJ STAAN VOOR DE 
VEILIGHEID VAN DE 

CLUBACCOMMODATIE

VENEBERG.COM

over het algemeen ging het er serieus aan toe hoor. Ik 
weet nog dat je een keer een fiets kon winnen. Harrie 
Westerik had zijn kaart vol en riep ‘Ja! Bingo’. Hij won de 
fiets niet, je mocht alleen ‘bingo!’ zeggen.”

Na 17 jaar vindt Leny het mooi geweest. Aan wie ze het 
stokje heeft overgedragen, weet ze niet meer. “Tegen-
woordig doet Tonny Souverijn het. Zij doet het ook goed 
hoor, ik vind dat ze altijd leuke prijzen haalt.”

De toekomst
De bingoavonden hebben nog steeds toekomst bij De 
Zweef. De ‘ouderwetse’ bingo is er nog zo’n zes keer per 
jaar. Met destijds Dennis Blankhorst 
en René Kok als aanjager is er sinds 
2000 de drukbezochte mannenbingo. 
In 2017 kwam voor de vrouwen de 
Gooische bingo erbij. Minstens zo 
gezellig, bij de laatste editie moest 
tijdens de bingo zelf de wijnvoorraad 
nog worden aangevuld. Uit navraag 
bij de Vriendenkring blijkt dat zij 
zelfs plannen hebben voor een grote 
gezamenlijke bingo later dit jaar, 
maar daarover hoor je tegen die tijd 
hopelijk meer.

SVO DE ZWEEF/DES NIEUWE “CLUB” 
VOOR MEIDEN- EN VROUWENVOETBAL

De samenwerking die zich richt op het meiden- en 
vrouwenvoetbal vanaf MO15, gaat in met ingang van het 
komende seizoen en duurt tot 31 mei 2026. Tussentijds 
stoppen is mogelijk. De gezamenlijke doelstelling is om 
de samenwerking na drie jaar om te zetten in een club/
tenue die haar eigen kleuren en naam draagt. 

De samenwerking betekent niet dat alle teams vanaf 
MO15 direct op de kop gaan. In eerste instantie blijven 
de huidige teams in stand, maar zal hier en daar een 
team aanvulling nodig hebben. MO20-1 en Vrouwen 3 
zullen spelen in het roodzwart van DES en voetballen 

bij DES. De overige teams zullen op het terrein van De 
Zweef spelen en de kleuren van De Zweef dragen. 

Voor het komende seizoen schrijft SVO De Zweef/DES 
de volgende teams in voor de competitie: MO15-1, 
M015-2, M017-1, MO20-1, MO20-2, Vrouwen 1, Vrouwen 
2 en Vrouwen 3. 

Blijft er na het lezen van deze aankondiging nog maar 
één vraag over: is dit de opmaat naar verdere samen-
werking tussen beide Gagelman-clubs? Dat weet nu 
natuurlijk nog niemand. De tijd zal het leren…..

Het zal wel even schrikken geweest zijn voor enkele leden van De Zweef en DES: 
samenwerking tussen beide verenigingen en de oprichting van een club onder de 
naam SVO De Zweef/DES. SVO staat voor Samenwerkende Vrouwen Opleiding. 
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Een aandeel in elkaar

Ontdek alles over de Rabobank en sport op Rabobank.nl

De Zweef brengt jong en oud in beweging. Met een verbindende kracht die

veel verder gaat dan voetbal alleen. Want de vereniging betekent ook veel voor

de lokale omgeving en dat ondersteunen we van harte.

Rabobank ondersteunt De Zweef 

Waardoor
iedereen
wint.

Uw club én
de buurt

versterken.

HET MOET ALTIJD EERST SLECHTER…

Om negen uur ’s morgens zag je al kinderen met be-
kers onder de arm en rond het middaguur was de hele 
voorraad overtollige bekers op weg naar een nieuwe 
bestemming. Voor de goede orde: een uitgelezen selec-
tie gewonnen bekers en andere prijzen blijven eigen-
dom van de vereniging en krijgen straks misschien een 
mooie plek in de nieuwe kantine om zo de geschiedenis 
in ere te houden.

Daarna begon de sloop. Onder het lattenplafond kwam 
een grote hoeveelheid van draden, buizen en spinne-
webben tevoorschijn.  In rap tempo werden planken, 
platen, versieringen van wand en plafond gehaald. Onze 
klussengroep scoorde weer veel bonuspunten. Op deze 
pagina een paar impressies van de sloop.

Het moet altijd eerst slechter worden voordat het beter wordt. 
Zo luidt het gezegde. Bij de renovatie van onze kantine is dat 
niet anders. Als je dit leest is de opbouw al begonnen. Dat 
moet ook wel want aan het begin van het nieuwe seizoen moet 
het klaar zijn.  De voorbereidingen begonnen al in april met 
een leuke actie om van een groot aantal bekers en andere 
prijzen af te komen.
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JO10-1 DOET MEE AAN MEMORY CUP

Iedere voetballer kan je een mooie herinnering vertellen 
over zijn voet-
baljeugd. Vaak gaan ze over een gekke (of super goede) 
speler, (buitenlandse) trip, kampioenschap, vriendschap 
of een mooi toernooi. Op zondag 28 mei organiseerde He-
racles Almelo de Memory Cup. Een toernooi waar spelers 
deze mooie herinneringen maken. Het deelnemersveld 
bestaat alleen uit topteams uit het Nederlandse voetbal. 
Voor het toernooi was één wildcard beschikbaar. Deze 
wildcard ging naar het team dat als winnaar kwam uit de 
daarvoor in het leven geroepen Regio Cup. Op dinsdag 9 
mei wist De Zweef JO10-1 deze wildcard te bemachtigen 
door de finale van de ‘Regio Cup’ tegen Stevo JO10-1 
met 5-2 te winnen. Een unieke prestatie. De Memory Cup 
verliep minder succesvol. Wat wil je ook met de leeftijds-
genoten van Feyenoord, PEC Zwolle en FC Utrecht als 
tegenstander. Wat maakt het ook uit?! Onze jongens van 
JO10-1 hebben in ieder geval een super mooie herinne-
ring gemaakt waar ze later met veel plezier over kunnen 
vertellen.
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werp. Naar wij begrepen hebben, zijn er veel leden die 
alle exemplaren nog thuis hebben. Als redactie zijn we 
trots op “ons” blad en hopen er nog jaren aan te kunnen 
werken!

Het tienjarig bestaan van ons blad is ook aan het 
bestuur niet voorbijgegaan. Tijdens de laatste redac-
tievergadering kwam vice-voorzitter Jos van Rhee op 
visite. Hij complimenteerde de redactie niet alleen met 
het jubileum, maar ook met het feit dat men er elke 
keer weer in slaagt, leuke en interessante artikelen te 
schrijven. Als dank schonk hij een bijdrage in de kosten 
van een redactioneel etentje.  

Even voorstellen aan de redactieleden. 
Maar wat vinden de huidige redactieleden nu van 
GOAL!Magazine? Wat is hun rol? Hoeveel tijd kost het 
per uitgave? Wat is hun moment uit de geschiedenis? 
En wat brengt de toekomst? 

Roy Nijenhuis is de man achter onder andere de 
artikelen “In de voetsporen van..”, “Langs de lijn”, “De 
blessuretijd van” en “Voorstellen aan de jeugdteams”. 
Hij vond het bijzonder dat hij van Peter Middelkamp 
carte blanche kreeg voor het stuk dat hij schreef. Ook 
vermeldt Roy dat hij daar niet nuchter is weggegaan. 
Zowel Theo Siero als Wim Krukkert komen vrij recent 
na het interview voor de rubriek “De blessuretijd van” 
te overlijden. Roy vindt het bijzonder dat er passages 
uit het interview zijn benoemd tijdens de uitvaart. Roy 
besteedt ongeveer 10 uur aan zijn werk voor het maga-
zine. En de toekomst? “We zijn nog lang niet klaar.”   

Jan Pieter van Vree is de geestelijke vader van de 
redactie. Hij doet alle interviews, de jeugdrubriek “… 
vragen aan…”, verzorgt de planning en indeling. Is daar 
ongeveer 12 uur per magazine mee bezig. Zegt hij be-
scheiden. Het zullen er vast meer zijn. Jan Pieter kijkt 
heel prettig terug op het interview dat hij heeft gehad 
met Ilze de Vries. “Iemand die je niet kent. En vervol-
gens gaat het gesprek een bepaalde kant op waarbij 
Ilze van alles vertelt over hoe zij het geloof beleeft. 
Heel interessant. En totaal anders dan gesprekken met 
voetballers die verhalen vertellen waar je vreselijk om 
kunt lachen. Maar dat zijn heel andere gesprekken”. En 
Jan Pieter vindt het ook mooi als hij bedankjes krijgt 
van de nabestaanden van een Zweeflid waar hij een In 

Memoriam over heeft geschreven op de website. En dat 
foto’s die hij heeft geplaatst gebruikt worden voor een 
bidprentje. Wel bijzonder: Jan Pieter kijkt uit naar het 
eerste magazine dat samen met DES wordt uitgegeven. 
“Maar dan wel zonder mij”, breekt Charles Rozendal in. 
En wordt daarin ondersteund door Erik Heuver. Volgens 
Jan Pieter gaat het gebeuren.  

Charles Rozendal is ongeveer 5 uur bezig met een 
magazine. Uiteraard de column CR. Daarnaast is hij 
corrector van de teksten. Maar hij bezorgt het maga-
zine ook en regelt de distributie. Charles geeft aan 
dat de vorige ledenadministrateur, Jaap Bregman, 
inmiddels overleden, een eerste opzet heeft gemaakt 
vanuit Sportlink om tot een goede distributie te komen. 
De huidige ledenadministrateur, Bertold Broekmate, 
heeft dit geperfectioneerd. De mutaties worden perfect 
aangeleverd. Wel baalt Charles over de laksheid van 
de leden bij het doorgeven van een adreswijziging.  Zijn 
hoogtepunt (zowel letterlijk als figuurlijk) speelde zich 
af in de periode voorafgaand aan het huidige magazine. 
Charles zat toen ook al in de redactie met onder andere 
Tonnie Broens. Tonnie ergerde zich aan alles wat met 
het tiende elftal te maken had. Zij gaf aan dat Charles 
maar eens een leuk gedicht moest schrijven voor het 
clubblad. En dat was niet aan dovemansoren besteed. 
Charles kwam met een prachtig gedicht. Over wat te 
doen met kerst. Tonnie vond het schitterend. Toen nog 
niet wetende dat de eerste letter van elke zin onder 
elkaar gelezen als antwoord gaf: wippen onder de 
kerstboom. Zie voor het gedicht verderop. 

Erik Heuver is de schrijver van de rubrieken “Hoe is het 
met …”, “De tattoo van …”, uiteraard “De voorzitter aan 
het woord” en “Even voorstellen aan…”. Op dit moment 
is hij daar niet zo druk mee, want alleen de laatste 
rubriek verzorgt hij nog. Een paar uur per magazine. 
Of dit meer wordt in de toekomst? “Ik denk het niet. 
Zit al langer te denken aan stoppen. Aan de ene kant 
wegens tijdgebrek. Aan de andere kant, ik doe het al 
zolang. Vers bloed is welkom wat mij betreft. Iemand 
die het leuk vindt om te schrijven. Maakt niet uit wat. De 
knoop is nog niet doorgehakt. Maar ik zat ook al jaren 
in de redactie van het oude clubblad. In het begin ook 
nog met Frederiek. Typten wij in het weekend bij haar 
op het werk alle tekst.” Wat Erik is bijgebleven is het 
gesprek met Silvo Nijenhuis voor de rubriek “Hoe is het 
toch met …”. “Silvo was een paar jaar jonger dan ik ben. 

TIEN JAAR GOAL!MAGAZINE

Zo wordt het 2007. In dat jaar komt een einde aan de 
BEWAARGOAL; bij de wat oudere Zwevers bekend als 
de “bijbel van De Zweef” met daarin onder meer alle 
verenigingsinfo en alle namen,  adressen en telefoon-
nummers van leden (per team). De digitalisering heeft 
de Bewaargoal dan eigenlijk allang ingehaald. Alle 
daarin voorkomende info staat op de website en ook 
nog eens veel actueler.

Maar ja, dan ons clubblad. Dat heeft inhoudelijk al een 
beetje een gedaantewisseling ondergaan. Wat meer 
achtergrondverhalen en minder actualiteit. Toch kun 
je je afvragen wat het nut is van de GOAL in die vorm. 
Moet het blad ook verdwijnen? 

De redactie beraadt zich. De GOAL weg en niets daar-
voor in de plaats voelt niet goed. De website is mooi 
voor nieuws, maar niet voor achtergrondinformatie. Om 
de binding tussen club en leden in stand te houden, is 
een website een goed instrument, maar niet zo sterk 
als een blad. Daar komt nog bij dat op dat moment een 

grote groep Zwevers de weg naar de website (nog) niet 
helemaal weet te vinden.

GOAL!Magazine geboren 
In het seizoen 2012-2013 introduceert De Zweef daarom 
GOAL!Magazine. Het bestuur heeft een seizoen eerder 
al ingestemd met het idee om het clubblad te vervan-
gen door een full colour glossy magazine. Met ingang 
van seizoen 2012-2013 is het GOAL!MAGAZINE het 
cluborgaan op schrift. Het magazine verschijnt vier keer 
per seizoen. De redactie bestaat uit Charles Rozendal, 
Bart Broens, Roy Nijenhuis, Erik Heuver, Jan-Pieter 
van Vree en (voor zijn verhuizing) Ton Wippert. Later 
komt Bart van Rhee erbij en Ans Winkels (voor het 
corrigeren). Na Sander Pronk neemt Pieter van Vree de 
opmaak voor zijn rekening, opgevolgd door Demi Aal. 
Als Demi al heel snel ermee stopt, neemt Pieter de 
zaak weer over.

Inmiddels zijn we tien jaar en 42 uitgaven verder en is 
GOAL!Magazine er nog steeds. Om ons heen kijkend, 
blijken veel collega-verenigingen ons concept te hebben 
overgenomen. Soms zelfs met een tamelijk gelijk ont-

Aan het einde van de vorige eeuw krijgt De Zweef een 
eigen website. Gemaakt door leden met vooral veel 
“gezellige” informatie naast een overzicht van teams 
e.d. Omdat de website net als het clubblad volgens het 
bestuur gezien moet worden als een officiële uitgave 
van de vereniging, komt er als opvolger van deze eer-
ste site in 2002 een “echte” professionele site. Daar-
naast verschijnt elke maand ons clubblad GOAL en 
elk jaar de BEWAARGOAL.
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Hij was een begenadigd talent. Snel, technisch en een 
atleet. Als de kop goed stond, was er geen houden aan. 
Kreeg op jonge leeftijd een tumor in zijn hoofd en is nu 
fysiek en geestelijk een wrak. Hij heeft een New Found-
lander. Prachtige hond van ruim 60 kilo. Heel bijzonder 
om te horen hoe dat dier heeft gereageerd tijdens zijn 
verblijf in het ziekenhuis en bij zijn thuiskomst. Dan 
besef je weer eens: pluk de dag. 

Bart Broens is zo’n 15 uur bezig aan een magazine. Hij 
maakt onder andere foto’s en rijdt hiervoor de regio af. 
Daarnaast bezorgt hij magazines bij de bezorgers. Doet 
dus een deel van de distributie. 

Pieter van Vree is verantwoordelijk voor de vormgeving. 
Wat vindt hij nu zo bijzonder aan het magazine? “Het 
GOAL!Magazine staat al jaren als een huis! Vol met 
mooie verhalen over vroeger en nu, en altijd met echte 
Zwevers in de hoofdrol. Regelmatig hoor je om je heen 
dat de Zwevers er met plezier in lezen. En daar doe je 
het voor!”

Ans Winkels is ook actief als corrector. “Ik vind het cor-
rigeren heel leuk om te doen. Hou van taal en om met 
Charles daarover te “stoeien”. Hoe schrijf je dit woord, 
wel of niet een komma of hoofdletter, moet die zin niet 

herschreven worden, kan die tekst zo wel, etc, etc.” 
En wat maakt het magazine voor haar nu zo speciaal? 
“Wat mij raakt is hoe de werkelijkheid je soms inhaalt. 
In die zin dat je het ene moment een interview hebt met 
iemand en korte tijd daarna lees je het In memoriam 
van diegene. Dat vond ik bij Theo Siero, en nog sterker 
bij Wim Krukkert.”

Ook Bart van Rhee is corrector. Als voormalig drukker 
had hij natuurlijk al affiniteit met magazines en kennis 
van zaken. Bij het corrigeren gaf hij telkens aan dat iets 
niet goed was omdat het een “hoerenjong” was. Wat is 
dat dan precies? “Een hoerejong is in de typografie de 
laatste regel van een alinea die bovenaan een pagina 
of kolom staat. Aangezien de laatste regel van een 
alinea niet de gehele kolom- of paginabreedte in beslag 
neemt, oogt het niet mooi en een klassieke typografi-
sche conventie is dan ook om dit te voorkomen.” Wat 
blijft Bart het meest bij? “Het verhaal achter de mens. 
Hoe ziet iemand zijn/haar privé eruit? “De tattoo van ..” 
vind ik een mooi voorbeeld hiervan. “X aantal vragen 
aan”: de kinderlijke onschuld vind ik geweldig. En het 
verhaal van Frans Middelkamp dat Harry Oogink in een 
nachtelijk verblijf in Rijssen bij familie was en met een 
dronken kop de weckflessen van de kant gooide.”  

Daaromheen galoppeert druk gebarend Charles R. de 
hoofdredacteur, dus te groot voor het handwerk. On-
danks de branie glinstert ook zijn oog. Hij probeert de 
mannen moed in te praten. Het helpt niets. Ze vragen 
hem beleefd op te donderen: “A’j toch niks doet, kuj 
gerust noar huus gaon.” 

Op tafel liggen ze: de laatste GOALs-oude stijl. Mis-
schien nu al, anders binnenkort in jullie bus, inclusief 
lege bladzijden. Na vele, vele jaren GOAL, ooit gegang-

maakt door onder meer Joop Engbers; vandaar zijn 
verdriet deze vrijdag, is er een einde gekomen aan ons 
ouwe, vertrouwde clubblad. Als je het blad uit de bus 
haalt en doorbladert, zul je zien dat er drie lege blad-
zijden zijn. Die drie lege bladzijden is geen fout. Nee, 
dat is opzet. Deze drie bladzijden zijn voor jou. Hele-
maal voor jou. Jij mag daar je mening, herinnering of 
wat dan ook over de GOAL opschrijven. En insturen. 
“Wie het mooiste verhaal schrijft, krijgt 50 euro.” Aan-
tal reacties op deze oproep? Nul, natuurlijk.

OVERPEINZINGEN BIJ 
HET VERSCHIJNEN VAN 
DE LAATSTE OUDE GOAL
Het is 2012. Uit de allerlaatste “ouderwetse” GOAL: 
“Een gewone vrijdagavond. Nietsvermoedend op weg 
naar een normale bardienst. De kantine is al open. 
Dat is vreemd. Binnen zie ik vage gestalten. Daar 
zitten de heren Engbers, Broens en Galgenbeld. Het 
verdriet staat op hun gezicht. 

Wie op deze wereld heeft het bedacht?
In de kersttijd liever geen oorlog
Propaganda van een grootmacht?
Persiflage van bedrog?

Eerlijkheid duurt het langst
Neutronenbom, net niet vergeten
Ook voor Arabieren bent u het bangst?
Nee, want er is nog steeds te eten.

Duitsers rukken op
Erger, Oost en West samen
Roem, snakkend naar de top
Duitsers ja, of noemen we geen namen?

Edoch, we zijn niet verloren
Kreperen is thans verboden
Elektrostoten, ik mag er niet van horen
Raar, maar wie kent de tien geboden?

Somber word ik als ik aan alles denk
Toch heb ik ook mijn positieve gedachten
Bij een glaasje dat ik schenk
Op mijn eigen krachten

Ook voor u zou het moeten zijn
Morgen, alleen maar zonneschijn

WAT DOEN WE MET DE KERST?
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Hét adres om 
ZorgSaam in Beweging 

te blijven.

Godfried Bomansstraat 32, 7442 TH Nijverdal  |  Koemaste 2C, 7447 AV Hellendoorn  |  t. (0548) 615889  |  www.zorgsaamnijverdal.nl  |  www.zorgsaamloperscompany.nl  

In onze vestiging in Hellendoorn:

De specialist in het aanmeten van hardloop- en wandelschoenen

Fysiotherapie
(Sport)

diëtetiek

(Sport)
revalidatie

Echografie

Dry 
needling

Shockwave
(Sport)

podotherapie

Oedeem
fysiotherapie

Manueel
therapie

Sport
fysiotherapie

Geriatrie
fysiotherapie

DAUWTRAPPEN MET HEMELVAART
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NIJVERDAL

Transportweg 4 (industrieterrein T Lochter) Nijverdal Tel: 0548-618888.    www.kotterwonennijverdal.nl

 

 

Volg ons op @kotterwonen
en        Kötter Werelds Wonen Nijverdal

prijs zoals afgebeeld: 1579,-- euro incl 4 rug - en lendekussens, uitgevoerd in sterke corduroy stof. 

BANK VAN HET JAAR: “EAGLE” NU TE KOOP 
BIJ KöTTER WERELDS WONEN -NIJVERDAL
• Fantastisch zitcomfort • Stel zelf uw uitvoering samen, 
bijv met Longchair • inclusief rug- en lendekussens 
• KOM PROEF ZITTEN, MET EEN KOPJE KOFFIE!!

0548 624 117  •  Rijssensestraat 84, Nijverdal

EIEREN ZOEKEN
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Met trots voor u gebrouwen. Geen 18 geen alcohol.

“ Net die stap 
  verder 
  in jouw 
  sportherstel ”

Jacob van Houtenstraat 8
7442 NC Nijverdal
Tel: 0548 610 958
info@fysiotherapienijverdal.nl

fysiotherapienijverdal.nl

EIEREN GOOIEN
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SPONSOR UITGELICHT 
ESHUIS ACCOUNTANTS EN ADVISEURS

Dat ze bij Eshuis graag met feiten 
en cijfers werken staat buiten kijf. 
Feiten en cijfers zijn echter geen 
doel op zich. Inzicht in financiële, 
fiscale en organisatorische presta-
ties, dat is waar het om gaat.
Denk je aan Eshuis, dan denk je 
vast aan accountants. Maar Eshuis 
is zoveel meer dan dat. Ze heb-
ben namelijk ook MKB adviseurs, 
fiscaal adviseurs, juristen, adviseurs 
personeel & organisatie, salarisad-
ministrateurs, Business Intelligence 
consultants en organisatieadviseurs 
in huis.

Gedrevenheid, betrokkenheid en 
werkplezier gaan bij Eshuis hand in 
hand en zijn de sleutel tot kwalita-
tief hoogwaardige dienstverlening. 
Eshuis is in 1932 opgericht en is 
sindsdien continue in beweging. Ook 
letterlijk, door bijvoorbeeld samen 
met klanten deel te nemen aan de 
Eshuis Accountants Holterberg ATB 
Tocht in Nijverdal en de Singelloop 
te Enschede en collega’s hebben 
deelgenomen aan Alpe d’HuZes. 
Ook verbindt Eshuis zich aan de 
events rondom de YU MAN RACE, 

mountainbike tochten en runs zoals 
de Kennisparkrun. Met deze samen-
werkingen wil Eshuis een positieve 
– en sportieve vibe bij haar mede-
werkers en klanten activeren.

Maatschappelijke rol
Eshuis is al jaren bezig met im-
pactondernemen. Het is onderdeel 
van de visie, strategie en organi-
satiecultuur en wordt gezien als 
vertrekpunt. Deze ambitie heeft 
gemaakt dat Eshuis sinds juli 2022 
B Corp gecertificeerd is! Als een 
van de twee accountantskantoren in 
Nederland draagt Eshuis het B Corp 
certificaat. 
Deze B Corp 
certificering 
sluit naad-
loos aan op 
de ambitie 
dat Eshuis 
“impact wil 
hebben op 
de sociale en 
economische 
ontwikkeling 
van de omge-
ving”.

Net zoals voetbalvereniging De 
Zweef een maatschappelijke rol 
vervult, waar het gaat om vorming 
van de jeugd en (jong) volwassenen, 
doet Eshuis dit ook en is daarom 
trotse sponsor van De Zweef. Eshuis 
is zich er van bewust dat impact 
maken meer is dan een gecontro-
leerde jaarrekening of het doen van 
een fiscale aangifte. De wereld om 
ons heen is vele malen groter. Mede 
daarom heeft Eshuis de Eshuis 
Foundation opgericht, waarmee 
ze haar steentje bijdraagt aan de 
wereld.

Eshuis Accountants en Adviseurs kent betekenis 
toe aan de feiten en cijfers van organisaties 
en helpt bij het realiseren van persoonlijke 
ambities en de strategie. Oftewel: met 275 
collega’s verspreid over vier kantoren in Almelo, 
Amersfoort, Enschede en Groningen helpt Eshuis 
ondernemers elke dag succesvoller te ondernemen, 
zodat zij impact maken in de regio.

 Woensdag 20 september  Sponsorloop  Mini’s t/m O13

 Vrijdag 24 november  Pietenbingo   O10 t/m O13

 Woensdag 22 november  Sinterklaas   Mini’s t/m O9

 Zaterdag 13 januari  Playbackshow  Mini’s t/m O13

 Zaterdag 13 april (12-18 uur) 6-kamp   Mini’s t/m O9

 Zaterdag 13 april (18-23 uur) Dropping   O10 t/m O13

 Zaterdag 29 juni   F-Reisje   Mini’s t/m O9

 Zaterdag 29 juni   D-Uitje   O12 + O13

 6/7 juli of 13/14 juli  E-Kamp   O10 + O11

HET ACTIVITEITENPROGRAMMA VOOR 
SEIZOEN 2023/2024
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De KNVB staat toe dat scheidsrechters 
de wedstrijd even stilleggen voor een 
korte drink- en eetpauze voor voetbal-
lers die meedoen aan de ramadan. De 
KNVB volgt hiermee het voorbeeld van 
de Premier League, die deze maatre-
gel ook al invoerde. De vastenmaand 
in 2023 liep van 22 maart tot 20 april, 
de negende maand op de islamitische 
kalender. Van zonsopgang tot zonson-
dergang niet eten en niet drinken. Na 
zonsondergang is dit weer toegestaan. 
Het moment van stilleggen van de 
wedstrijd is de eerste mogelijkheid die 
zich voordoet na zonsondergang. Van 
mij mag het. Waar ik wel een probleem 
mee heb, is dat bij het stilleggen van de 
wedstrijd, twee elftallen naar de zijlijn 
sprinten. Om aan de trainer te vertellen 
dat het elftal toch niet goed staat. Ie-
dereen grijpt hierbij naar een drinkfles 
of hapje. Je maakt mij niet wijs dat alle 
spelers meedoen aan de ramadan. 
Van huis uit ben ik, en velen met mij, 
rooms-katholiek opgevoed. Wij, zeg 
maar de room-
se vijfenzestig-
plussers, weten 
wat vasten is. 
Bij ons duurt of 
duurde (door-
halen wat niet 
van toepassing 
is) de vastenpe-
riode zesen-
veertig dagen. 
Op de zonda-
gen wordt/werd 
(doorhalen 
wat niet van 
toepassing is), 
niet gevast en 
dat heb ik nooit 

kunnen begrijpen. Op de zondag ging je 
naar de kerk en nuchter ter communie. 
Dat wil zeggen na zaterdag 24.00 uur tot 
aan de communie niet eten en drinken. 
In feite ook een vorm van vasten. Ik 
heb me hieraan gehouden. Maar niet 
altijd. Bang voor een alcoholcontrole of 
het leegpompen van de maag was ik 
niet. We konden immers nog te biecht 
gaan. Van een goede ‘vriend’ van mij, 
niet rooms-katholiek, moet ik het nog 
steeds horen: “Jullie roomsen hebben 
het mooi makkelijk.Biechten en over-
gaan tot de orde van de dag.” Ik ga het 
deze man niet uitleggen, maar zo is het 
natuurlijk niet. Na het biechten volgt de 
penitentie (boetedoening) en als je de 
penitentie niet opvolgt, geldt de biecht 
niet. Tegenwoordig gaat de biecht voor-
namelijk in een gezamenlijke boetevie-
ring. Ik vraag me af hoe de niet-room-
sen dat doen. Ik zal het eens aan mijn 
‘vriend’ vragen. Die moet inmiddels toch 
een behoorlijk strafblad hebben. Maar 
goed, ik dwaal af. Het stilleggen van 

de wedstrijd voor een korte drink- en 
eetpauze voor voetballers die meedoen 
aan de ramadan leidt tot ongelijkheid. 
Immers, de voetballers die meedoen 
aan de ramadan hebben deze moge-
lijkheid niet indien hun wedstrijd voor 
zonsondergang eindigt. Alle wedstrijden 
die in de periode van 22 maart tot 20 
april van dit jaar tijdens zonsondergang 
zijn gespeeld, dienen ongeldig te wor-
den verklaard. Dat heeft natuurlijk de 
nodige consequenties, die u zelf kunt in-
vullen. Tot Slot: het kampioenschap van 
Feijenoord laten we staan. Kan mooi de 
geschiedenisboeken in. Net zoals de 
kortste oorlog ooit tussen het Verenigd 
Koninkrijk en Zanzibar in 1896. Daarna 
nooit meer iets van gehoord.  

CR

COMPETITIEVERVALSING
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VOOR HET HELE GEZIN,  MAN,  VROUW EN KIND


